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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-04-06, § 20 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 6 april 2017 kl. 16.00 – 16.50 
   

 Plats Stora kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 18 april 2017 

  

 

Daniel Helldén Cecilia Brinck 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Cecilia Brinck (M), vice ordföranden  

 

Jan Valeskog (S) §§ 1-28 

Bawer Kevir (S)  

Kristina Öberg (S)  

Inger Lagerman (S)  

Sara Stenudd (V)  

Bo Arkelsten (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Karin Ernlund (C)  

 

 
Tjänstgörande ersättare: 

Martin Engman (S) § 29 för Jan Valeskog (S)  

Petra Schagerholm (MP) för Lorentz Tovatt (MP) 

Anette Hellström (M) för Peter Jönsson (M)  

Jill Eriksson (L) för Patrik Silverudd (L) 

 
Ersättare: 

Martin Engman (S) §§ 1-28 

Roland Eliasson (S)  

Åsa Janlöv (S)   

Viveca Wallqvist (MP)   

Malin Ericson (Fi)  

Jonas Lilleberg Eriksson (M)  

Erik Persson (M)  

Jan Erik Leijon (M)   

Mikael Valier (KD)  

 

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Jonas Eliasson, Fredrik Alfredsson, Karin Dhakal, Ted 

Ell, Åse Geschwind, Inga-Lill Hultin, Lars Jolérus och Mattias Lundberg 

samt personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-14 samt 

borgarrådssekreteraren Thomas Karlsson. 

 



 

 Trafiknämnden  
 

 Sida 2 (3) 
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 § 20 
Om att utreda möjligheterna för 700 bostäder på 
Valhallavägen. Svar på skrivelse från Daniel Helldén 
(MP), Jan Valeskog (S), Lorena Deldago Varas (V) och 
Malin Ericsson (FI) 
Dnr T2016-01557 

 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Daniel 

Helldén m.fl. (MP), Jan Valeskog m.fl. (S) och Sara Stenudd (V): 

 

1 Trafiknämnden beslutar att godkänna kontorets 

 tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 

2 Trafiknämnden uppdrar till trafikkontoret att utreda en 

 utökning av miljözon i enlighet med förslag 4a. 

 

3 Trafiknämnden beslutar att därutöver anföra följande: 

 

Huvuddelen av den tunga trafiken till och från Värtan går 

idag via Norra Länken. Trots detta återstår tung trafik från 

färjorna som inte har tillräcklig avgasrening men som på 

grund av tidigare miljözonsavgränsning har rätt att trafikera 

Valhallavägen. Kontoret får i uppdrag att i enlighet med 

förslag 4a i tjänsteutlåtandet gå vidare med att utreda frågan 

och återkomma till nämnden med förslag på beslut. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 14 mars 2017. Kontoret 

föreslår att nämnden beslutar följande: 

 

1 Godkänna kontorets tjänsteutlåtande som svar på  

  skrivelsen. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Daniel Helldén m.fl. (MP), Jan Valeskog m.fl. 

 (S) och Sara Stenudd (V) föreslår (se beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Cecilia Brinck m.fl. (M), Jill Eriksson (L) 

 och Karin Ernlund (C) föreslår att nämnden beslutar enligt 

 kontorets förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Daniel Helldén (MP) ställer förslagen mot varandra 

och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 

Daniel Helldén m.fl. (MP), Jan Valeskog m.fl. (S) och Sara Stenudd 



 

 Trafiknämnden  
 

 Sida 3 (3) 
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(V). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Cecilia Brinck m.fl. (M), Jill Eriksson (L) och 

Karin Ernlund (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Karin Ernlund (C) enligt följande: 

 

Centerpartiet noterar att majoriteten valde att lägga en 

skrivelse i precis och med samma åtgärdsförslag som 

Centerpartiet gjorde bara någon månad innan. Vi välkomnar 

att majoriteten också är angelägna om att stoppa utsläppen – 

inte bostäderna. 

 

Svaret på skrivelsen utgör ett bra underlag för vidare arbete 

med att lösa problemet med den dåliga luftkvaliteten i 

området och det är viktigt att komma ihåg att den dåliga 

luftkvaliteten inte bara är ett problem för de planerade 

bostäderna utan också ett uppenbart hälsoproblem för de som 

redan bor och visats i området.  

 

Centerpartiet ser fram emot att majoriteten nu kommer att 

agera utifrån det underlag som presenterats i svaret på 

skrivelsen.  

 
Ersättaryttrande 

Malin Ericson (Fi) instämmer i beslut av ordföranden Daniel 

Helldén m.fl. (MP), Jan Valeskog m.fl. (S) och Sara Stenudd (V).  

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


